
Zápis č. 1/1/2020 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
23. januára 2020 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Igor Gallo, Ľubomír Guman, Dóra Hushegyiová, Jozef 
Chudík, Martin Kabát, Martin Kákoš, Jarmila Mikušová, Ildikó Nagy, David Soukeník 
Hostia:  
PhDr. Jaroslav Rezník – generálny riaditeľ RTVS 
Mgr. Marek Knut – riaditeľ Sekcie GR RTVS 
Ing. Marián Guľa – zastupoval: riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Mgr. Marek Ťapák – riaditeľ Sekcie programových služieb STV 
Mgr. Michal Dzurjanin – riaditeľ Sekcie programových služieb SRo 
Vahram Chuguryan – riaditeľ Sekcie spravodajstva a publicistiky RTVS 
Miesto konania: Zasadačka GR RTVS, 6. posch., Mýtna 1, Bratislava 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal otvoril a viedol predseda rady I. Gallo. Na začiatku rokovania privítal 
všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 9 členov  Rady RTVS a rada je 
schopná uznášať sa.  
Členovia Rady RTVS vyslovili všeobecný súhlas s týmto návrhom. 
Ďalej navrhol, aby sa v bode 4f Rôzne prerokovala aj: 

- každomesačná informácia o aktuálnom stave projektu Generál 
- materiál „Vytvorme efektívnu synergiu“, ktorý predložila Media RTVS a týka sa 

reklamného priestoru 
V bode č. 9 sa bude rada zaoberať aj Odvolaním v zmysle info zákona. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 1/2020: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca D. 
Soukeník);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajkyňa J. Mikušová); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajkyňa J. Mikušová);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát); 
f) rôzne. 

5.  Informácia o stratégii a postupe RTVS pri nákupe licenčných a vysielacích práv na 
športové podujatia (spravodajca D. Soukeník) 

6. Informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s voľbami do Národnej rady SR 2020 
(spravodajcovia: D. Hushegyiová a Ľ. Guman) 

7. Vyhodnotenie vysielania vianočnej programovej štruktúry RTVS (spravodajcovia: M. 
Kákoš a I. Nagy) 

8. Sťažnosti a podnety 
9. Rôzne 

 

Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  
J. Mikušová, I. Nagy, D. Soukeník / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
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2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
I. Gallo skonštatoval, že uznesenia z ostatných dvoch rokovaní nemajú charakter plnenia. 
K zápisom z ostatných dvoch rokovaní neprišli žiadne pripomienky.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 2/2020: 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia. 
Uznesenie Vyhodnotenie Poznámka 

84./2011 Plní sa priebežne. Predkladanie zmlúv nad 100 000 7 dní vopred. 

28/2016 
Plní sa priebežne. Predkladanie správ: úhrady, súdne spory, plnenie 

záväzných ukazovateľov 

135.  Nevyhodnocuje sa.  

136.  Nevyhodnocuje sa.  

137.  Nevyhodnocuje sa.  

138.  Nevyhodnocuje sa.  

139.  Nevyhodnocuje sa.  

140.  Nevyhodnocuje sa.  

141.  Nevyhodnocuje sa.  

142.  Nevyhodnocuje sa.  

143.  Nevyhodnocuje sa.  

144.  Nevyhodnocuje sa.  

145.  Nevyhodnocuje sa.  

146.  Nevyhodnocuje sa.  

147.  Nevyhodnocuje sa.  

148.  Nevyhodnocuje sa.  

149.  Nevyhodnocuje sa.  

150.  Nevyhodnocuje sa.  

151.  Nevyhodnocuje sa.  

 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Mikušová, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
Neboli žiadne operatívne informácie.   
 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
M. Guľa odprezentoval základné ekonomické ukazovatele: 
„RTVS k 31.12.2019 dosiahla celkové príjmy vo výške 177,41 mil.€, čo predstavuje 108,72 % 
plnenie ročného rozpočtu.  Najvýznamnejší zdroj RTVS – daňové príjmy (úhrady za služby 
verejnosti) dosiahli k 31.12.2019 sumu 83,22 mil.€, čo predstavuje plnenie na 101,12 % 
ročného plánu. Vyššie čerpanie vzniklo predovšetkým v súvislosti s akvizičnými kampaňami 
a zasielaním výziev na úhradu identifikovaných nedoplatkov na úhradách. Do 31.12. 2019 
RTVS obdŕžala 4,45 mil.€ za staré dlhy týkajúce sa obdobia do 31.12.2018.  
Nedaňové príjmy predstavovali k sledovanému obdobiu 9,23 mil. € t.j. plnenie na 117,19 %. 
Plnenie sa pohybuje nad úrovňou ročného plánu predovšetkým v dôsledku vyšších príjmov 
z reklamy.  
Z hľadiska grantov a transferov predstavuje tento príjem k 31.12.2019 sumu 50,35 mil. €, z 
čoho príjem zo Zmluvy so štátom na program predstavuje 24,504 mil.€ (STV 20,661 mil.€ a 
SRo 3,843 mil.€) a na investície 3,3 mil.€. RTVS v roku 2019 obdŕžala celý zazmluvnený 
príjem zo zmluvy so štátom. Dňa 15.7.2019 RTVS obdržala dotáciu vo výške 9 mil.€ v 
súvislosti s prijatím vládneho uznesenia č. 224/2019 z 21.mája 2019 a dňa 23.12.2019 RTVS 
obdržala dotáciu vo výške 12 mil.€ v súvislosti s prijatím vládneho uznesenia č. 638/2019 z 
18.decembra 2019, ktorými Vláda SR poskytla RTVS finančné zdroje ako kompenzáciu časti 
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výpadku úhrad za služby verejnosti v dôsledku sociálneho dosahu zákona č.340/2012 Z.z. o 
úhrade za služby verejnosti.  RTVS obdržala v roku.2019 finančné prostriedky v súvislosti s 
projektom obnovy administratívnej budovy Košice za účelom jej energetickej efektívnosti 
(eurofondy) vo výške 1 194 948  € (v štruktúre kapitálový transfer vo výške 1 171 390 € 
a bežný transfer v sume 23 558 €). Do 31.12.2019 RTVS obdržala aj finančné prostriedky 
(bežný transfer) v súvislosti s projektom Hranice v srdci vo výške 175 818 € a v sledovanom 
období RTVS dostala od Fondu na podporu kultúry  národnostných menšín dotácie na 
projekt Amare hangi/Naše hlasy (12 000 €), Avka tuke phenava 2019 (9 500 €), Rómovia 30 
rokov po ... (5 000 €) a Rómovia sa čítajú (2 110 €). V októbri RTVS obdržala od MK SR 
kapitálovú dotáciu na projekt Rekonštrukcia NKP Ľudový dom Nová Sedlica – Domček 
dedka Večerníčka vo výške 74 500 €. Zároveň RTVS obdŕžala účelový grant od Európskeho 
parlamentu v súvislosti s výrobou TV relácie „V centre Európy“ vo výške 67 535 €. RTVS tiež 
dostala grant od Hlavného mesta Bratislavy vo výške 3 000 € na odstránenie gratity na 
Mýtnej.         
Celkové výdavky RTVS k 31.12.2019 predstavovali sumu 135,17 mil.€, t.j. 83,60 % plnenie 
ročného plánu. Záväzné ukazovatele t.j. bežné výdavky predstavujú 123,85 mil.€ - 
plnenie na 85,39 % a kapitálové výdavky sú vo výške 11,30 mil. € - plnenie na 67,96 %.  
Celkový prebytok bol vo výške 42,24 mil. €.  
K sledovanému obdobiu boli záväzné ukazovatele dodržané. 
Údaje sú priebežné – definitívne údaje budú súčasťou Správy o činnosti RTVS za II. polrok 
2019 resp. Výročnej správy RTVS za rok 2019.  
Údaje sú priebežné predovšetkým v dôsledku potreby zanalyzovania koľko z nevyčerpaných 
bežných výdavkov sú úspory a koľko presuny platieb do roku 2019. Tieto bude môcť RTVS 
definitívne vyčísliť až po skončení účtovného obdobia roku 2019.“ 
 
M. Ťapák odprezentoval hlavné programové dominanty STV od ostatného rokovania. 
Spomenul úspešnú premiéru seriálu Hniezdo.  
M. Dzurjanin uviedol hlavné vysielacie dominantny SRo za obdobie od ostatného rokovania.  
V. Chuguryan za spravodajstvo uviedol, že mapovali všetky dôležité udalosti. Vysielaniu 
dominovala téma tragédie v Prešove a súdny proces v prípade vraždy J. Kuciaka.  
I. Gallo sa spýtal, či stroskotali rokovania ohľadom spravodajcu v Moskve. 
V. Chuguryan odpovedal, že nie a obsadenie postu spravodajcu v Moskve a USA sa blížia 
k úspešnému koncu.  
M. Hajko uviedol, že v športe pokračujú s kontinuálnym navýšením objemu, čím smerujú 
k spusteniu športového programu.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 3/2020 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia 
programovej služby RTVS.  
 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Mikušová, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS  
Nebol predložený žiadny materiál. 
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 
M. Knut odprezentoval všetky prebiehajúce obstarávania z materiálu. 
J. Mikušová za DK skonštatovala, že sa materiálu podrobne venovali na DK a odporúča 
zobrať Rade RTVS na vedomie.  
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I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 4/2020: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Mikušová, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h)  
M. Knut odprezentoval všetky predložené zámery.  
J. Mikušová uviedla, že všetky zámery boli predrokované a  súhlasí s nimi.  
Prebehla krátka diskusia o niektorých zámeroch.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 5/2020: 
Rada RTVS schvaľuje informáciu o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle § 15 
ods. 3 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, M. Kabát, M. Kákoš, J. Mikušová,  

I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 1 / J. Chudík /  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
M. Kabát informoval, že DK boli zodpovedané všetky otázky a nemá výhrady. Vyžiadali si 
podrobnejšie informácie k vybraným zmluvám.  
Prebehla krátka diskusia na objasnenie konkrétností pri niektorých zmluvách. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 6/2020: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € uzavretých 
od predchádzajúceho zasadnutia rady. 
 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Mikušová, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
f. rôzne 
Aktuálna informácia o stave projektu Generál 
J. Rezník uviedol, že od ostatného rokovania neprišlo k nejakému posunu, je natočených 5 
filmovacích dní. Budúci týždeň sa má uskutočniť stretnutie s p. Stráňavom a tam budú 
poskytnuté nové informácie o tom, ako je to ďalej naplánované. Kľúčový postoj RTVS je ten, 
že kým nebude film dokončený, tak tam už RTVS nedá ani cent.  
D. Soukeník odporúča komunikovať aj s ostatnými koprodukčnými partnermi, aby sa nestalo, 
že RTVS ostane ako jedniný koprodukčný partner a neostal mu v rukách čierny peter.   
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 7/2020: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o aktuálnom stave projektu Generál. 



Strana 5 z 7 
 

 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Mikušová, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Ľ. Guman sa spýtal, čo sa deje s priestormi po bývalej reštaurácii Steam&Coffee. 
J. Rezník odpovedal, že o tento priestor dlhdodobo nikto neprejavil záujem. Momentálne sa 
rokuje o projekte so SNG, aby tam vznikol umelecký priestor s kaviarňou.  
 
Vytvorme efektívnu synergiu 
I. Gallo informoval, že manažment RTVS požiadal, aby bol tento materiál a aj bod č. 5 
prerokovaný v neverejnom režime. 
Členovia Rady RTVS odhlasovali prerokovanie týchto bodov v neverejnom režime. 
  
5. Informácia o stratégii a postupe RTVS pri nákupe licenčných a vysielacích práv 

na športové podujatia (spravodajca D. Soukeník) 
Po neverejnom rokovaní I. Gallo predložil návrhy na uznesenia a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 8/2020: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie predložený materiál „Vytvorme efektívnu 
synergiu“. 
 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Mikušová, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
 
Uznesenie č. 9/2020: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o stratégii a postupe RTVS pri 
nákupe licenčných a vysielacích práv na športové podujatia. 
 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Mikušová, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
6. Informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s voľbami do Národnej rady SR 2020 

(spravodajcovia: D. Hushegyiová a Ľ. Guman) 
V. Chuguryan odprezentoval predložený materiál týkajúci sa volebného vysielania. 
Informoval, že nasadzovanie do diskusií sa bude určovať podľa priemerov z prieskumov. 
Veľké diskusie budú 4, posledná bude s najsilnejšími stranami z prieskumov.  
D. Hushegyiová ako spravodajkyňa uviedla, že RTVS je dobre pripravená na volebné 
vysielanie. Spýtala sa, či sa budú diskusie vysielať naživo aj v televízii a aj v rozhlase. 
V. Chuguryan uviedol, že v TV to pôjde naživo a v rozhlase s posunom a začínať sa bude 
v rozhlase o 21:05. 
D. Hushegyiová sa spýtala, kedy budú realizované predmetné prieskumy.  
V. Chuguryan uviedol, že sú dohodnuté 2 prieskumy s agentúrou Actly a jeden predvolebný 
prieskum bude robiť aj Median. Priemerovať sa bude jeden od Actly, jeden od Medianu a dva 
cudzie prieskumy od iných televízií.  
Ľ. Guman ocenil výber redaktorov, ktorí sú podľa neho skúsení a ostrieľaní.  
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M. Kákoš uviedol, že podľa neho by stálo na zamyslenie, či v poslednej diskusií nemajú byť 
všetci, ktorí budú mať v prieskumoch nad 5%. Príde mu nefér, že 2 strany z týchto by sa 
dostali do diskusií so stranami, ktoré majú okolo 3%.  
I. Gallo sa priklonil k názoru M. Kákoša a radšej dať poslednú diskusiu dlhú, ale posadiť za 
jeden stôl všetky strany, ktoré budú mať viac ako 5%. 
J. Rezník uviedol, že je potrebné sa nad tým ešte zamyslieť a vybrať model, ktorý bude 
najspravodlivejší a bude vyhovovať čo najviac subjektom. Je podľa neho jasné, že vždy bude 
niekto nespokojní. Dĺžka debaty je jednoducho daňou za to, aby sa RTVS zachovalo ku 
každému spravodlivo.  
D. Soukeník si myslí, že je správne ísť cestou tých 5%. Upozornil na to, aby RTVS jasne 
odkomunikovala verejnosti tieto kritériá a prečo sa prijalo takéto rozhodnutie.  
J. Mikušová uviedla, že tiež súhlasí s hranicou 5%. 
M. Kabát súhlasí s ostatnými.  
J. Chudík uviedol, že je to na zváženie.  
D. Hushegyiová uviedla, že sa tiež prikláňa k hranici 5%.   
I. Gallo predložil návrhy na uznesenia a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 10/2020: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o vysielaní RTVS v súvislosti 
s voľbami do NR SR 2020. 

 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš, J. Mikušová,  

I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / Ľ. Guman / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
7. Vyhodnotenie vysielania vianočnej programovej štruktúry RTVS 

(spravodajcovia: M. Kákoš a I. Nagy) 
I. Nagy ako spravodajkyňa k rozhlasovej časti vyzdvihla pestrú ponuku na všetkých rádiách 
a myslí si, že vyhovovala všetkým poslucháčom. 
M. Kákoš ako spravodajca k televíznej časti uviedol, že treba vyzdvihnúť uvádzanie nových 
titulov počas vianočných sviatkov. Ďalším veľkým titulom bolo uvedenie druhej série o Márii 
Terézii. Na Dvojke vyzdvihol Adventné koncerty a projekt o M.R. Štefánikovi.  
I. Gallo predložil návrhy na uznesenia a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 11/2020: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Vyhodnotenie vysielania vianočnej programovej 
štruktúry. 

 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš, J. Mikušová,  

I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / Ľ. Guman / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
8. Sťažnosti a podnety 
Neboli žiadne.   
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9. Rôzne  
D. Soukeník odprezentoval, aká situácia nastala v súvislosti s odvolaním v zmysle info 
zákona, ktoré bolo rade doručené. Vysvetlil, že toto odvolanie bolo odoslané skôr ako bolo 
doručené rozhodnutie RTVS, tým pádom toto odvolanie bolo uskutočnené ešte voči 
neexistujúcemu rozhodnutiu a takisto nebolo písomne doplnené, bolo poslané iba mailom.  
I.j Gallo poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
 
V Bratislave 30.1.2020. 
 

Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

Mgr. Igor Gallo 
       predseda Rady  

Rozhlasu a televízie Slovenska 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne 
usporiadaný podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

http://www.rtvs.sk/

